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- Наскільки очікуваними для Вас виявилися результати виборів?- Скажу відверто,
підсумки виборів не дуже очікувані. На виборах до обласної ради ВО «Батьківщина»
зайняла друге місце, але все ж ми розраховували на вищий рівень довіри населення
області до нашої політичної сили. Певною мірою можу пояснити, що такий результат
маємо через невисоку явку виборців на виборчі дільниці. Очевидно, що не достатньо
спрацювала і наша команда. Однозначно, є над чим подумати, щоб визначити напрямки
роботи на майбутнє.- Те, що в результаті виборів у багатьох радах є фактичне
домінування однієї політичної сили – це результат дії нового закону, чи збіг обставин?

      

- Думаю, що новий закон спрацював саме так, щоб політична сила, яка перемогла на
виборах за партійними списками, привела до відповідної ради по мажоритарних округах
найбільше своїх депутатів. До обласної ради по мажоритарних округах пройшли в
основному депутати від Партії регіонів. У більшості вони - відомі люди, досвідчені
політики і добрі господарники. Натомість до Полтавської міської ради по мажоритарних
округах обрані кандидати, які не дуже поки що відомі виборцям своїми професійними
здобутками. Більше того, фактично, повну перемогу отримала політична сила, яка досі
не брала участі у виборчих перегонах. Це дивує не лише мене.
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